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Zápis ze 44. zasedání Zastupitelstva obce Včelná
konaného dne 8.2.2018 od 18,00 hodin v zasedací místnosti obecního úřadu

Navržený program jednání:

1. Schválení programu jednání
2. Jmenování ověřovatelů zápisu
3. Kontrola usnesení ze 43. zasedání ZO
4. Zpráva o daňových příjmech k 31.1.2018
5. Zpráva o plnění rozpočtu k 31.1.2018
6. Žádost o dotaci Sportovního klubu Včelná na podporu sportovní činnosti
7. Rozpočtová opatření
8. Smlouva o výpůjčce pozemku parc. č. 792/15 v k.ú. Včelná za účelem realizace stavby dálnice
9. Schválení navýšení kapacity Mateřské školy Včelná 
10. Žádost o dotaci spolku Včelňáci z.s. na podporu kulturních, společenských, sportovních 

a vzdělávacích akcí ve Včelné
11. Územní studie Dlouhé role 1
12. Účetní odpisový plán
13. Odměňování zastupitelů
14. Zprávy místostarosty obce
15. Zprávy předsedů výborů a komisí obce
16. Různé
17. Diskuze

Přítomní zastupitelé:
1) Mgr. Kamil Feitl – místostarosta
2) Ing. Karel Pokorný
3) Ing. Stanislav Pražák
4) Miroslava Stránská
5) Michal Šlinc
6) Roman Zajíček – místostarosta

Omluvení zastupitelé:
 Ing. Jarmila Mandžuková
 Antonín Krajčír
 Ing. Jan Lexa

Další zúčastněné osoby:
– zapisovatel Mgr. František Mareš
– 3 hosté dle prezenční listiny

Zasedání zahájeno v 18:00 hodin.

Jednotlivé body jednání doprovázeny informací promítanou dataprojektorem.

Z jednání se pořizuje neveřejný zvukový záznam k případné kontrole zápisu.

1. Zasedání zahájil místostarosta Mgr. Kamil Feitl. Přivítal přítomné, konstatoval, že zastupitelstvo 
je při 6 přítomných zastupitelích usnášeníschopné.
Předsedající navrhuje rozšířit program o body:
10 – Žádost o dotaci spolku Včelňáci z.s. na podporu kulturních, společenských, sportovních

a vzdělávacích akcí ve Včelné
11 – Územní studie Dlouhé role 1
12 – Účetní odpisový plán
13 – Odměňování zastupitelů.
Dále navrhuje přesunout žádost o dotaci SK Včelná v programu výše, jako bod 6.
S tímto doplněním program jednání schválen 6 hlasy pro – 0 proti – 0 se zdrželi.

2. Ověřovateli zápisu jmenováni: Ing. Karel pokorný, Ing. Stanislav Pražák

3. Kontrola usnesení ze 43. zasedání:
K usnesení č. 1/43/2017 – záměr výpůjčky pozemku zveřejněn
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4. Místostarosta Mgr. Kamil Feitl podává zprávu o daňových příjmech za leden 2018: 1,51 mil. Kč. 
Loni to bylo o 227 tis. Kč méně.

5. Místostarosta Mgr. Kamil Feitl podává zprávu o plnění rozpočtu obce k 31.1.2018. Příjmy naplněno 
1,88 mil. Kč z rozpočtovaných 38,95 mil. Kč (4,5 %), výdaje naplněno 1,32 mil. Kč 
z rozpočtovaných 39,63 mil. Kč (3,3 %). Stav prostředků na účtě obce je 25,4 mil. Kč.

6. Místostarosta Mgr. Kamil Feitl představuje žádost Sportovního klubu Včelná o dotaci ve výši 180 tis. 
Kč na sportovní činnost v roce 2018. Informace k žádosti doplňuje přítomný host JUDr. František 
Vavroch, předseda SK Včelná. Činnost spolku se dle jeho slov rozšiřuje, zvláště práce s dětmi 
a mládeží. Kromě toho má SK Včelná i dlouhodobější investiční záměry.
Návrh usnesení č. 1/44/2018: "Zastupitelstvo obce Včelná schvaluje dotaci Sportovnímu 
klubu Včelná z.s., IČ 14498570, U Stadionu 272, Včelná na podporu sportovní činnosti v roce 
2018 ve výši 180.000 Kč a pověřuje místostarostu obce k uzavření odpovídající 
veřejnoprávní smlouvy." schválen hlasováním 6 pro – 0 proti – 0 se zdrželi.

7. Místostarosta Mgr. Kamil Feitl informuje, že schválil rozpočtové opatření č. 2/2018, jímž se navyšují 
příjmy o 117.302 Kč (především finanční dary na obecní ples a prodej smykového nakladače)
a výdaje o 37.584 Kč (nákup mixážního pultu a mikrofonů, úprava podkladu pod plechovou garáž).
Dále informuje, že schválil rozpočtové opatření č. 3/2018, jímž se navyšují příjmy o 486.583 Kč 
(především dotace na státní správu) a výdaje o 21.565 Kč (nákup pozemku, členský příspěvek 
svazku obcí).
Zastupitelé berou rozpočtová opatření č. 2/2018 a 3/2018 na vědomí.

Dále Místostarosta Mgr. Kamil Feitl představuje návrh rozpočtového opatření č. 4/2018, které je 
prováděno pouze kvůli účetnímu přesunu částky z jedné položky na druhou.
Návrh usnesení č. 2/44/2018: "Zastupitelstvo obce Včelná schvaluje rozpočtové opatření 
č. 4/2018, kterým se nemění celková výše příjmů ani výdajů. Jedná se o přesun schváleného 
výdaje na jinou účetní položku." schválen hlasováním 6 pro – 0 proti – 0 se zdrželi.

8. Místostarosta Mgr. Kamil Feitl představuje návrh smlouvy s Ředitelstvím silnic a dálnic o výpůjčce 
9 m2 lesního pozemku parc. č. 792/15 v k.ú. Včelná pro stavbu dálnice.
Na minulém zasedání ZO byl schválen záměr výpůjčky a následně zveřejněn. Dáno hlasovat 
o schválení návrhu smlouvy.
Návrh usnesení č. 3/44/2018: "Zastupitelstvo obce Včelná schvaluje Smlouvu o výpůjčce
pozemku parc. č. 792/15 v k.ú. Včelná č. 01-185/006/SoV/SO156,206/2017 s Ředitelstvím
silnic a dálnic ČR, s.p.o." schválen hlasováním 6 pro – 0 proti – 0 se zdrželi.

9. Místostarosta Mgr. Kamil Feitl informuje, že by zastupitelstvo mělo schválit navýšení kapacity 
mateřské školy Včelná po přístavbě jedné třídy a rekonstrukci kuchyně.
Návrh usnesení č. 4/44/2018: "Zastupitelstvo obce Včelná schvaluje navýšení kapacity 
Mateřské školy Včelná včetně školní kuchyně od 12.2.2018 o 28 dětí na maximálně 112 dětí." 
schválen hlasováním 6 pro – 0 proti – 0 se zdrželi.

10. Místostarosta Mgr. Kamil Feitl představuje žádost spolku Včelňáci o dotaci ve výši 85 tis. Kč 
na pořádání společenských akcí v roce 2018. Spolek dokládá i detailní finanční plán akcí.
Návrh usnesení č. 5/44/2018: "Zastupitelstvo obce Včelná schvaluje dotaci ve výši 85.000 Kč 
pro spolek Včelňáci z.s., IČ 04517989, Nádražní 224, Včelná na podporu společenských, 
kulturních a sportovních akcí pořádaných v roce 2018 a pověřuje místostarostu obce 
k uzavření odpovídající veřejnoprávní smlouvy." schválen hlasováním 6 pro – 0 proti – 0 se 
zdrželi.

11. Místostarosta Mgr. Kamil Feitl představuje záležitost nesouladu Územní studie Dlouhé role 
s územním plánem, konkrétně v určení podlažnosti. Územní studie umožňuje místo podkroví i další 
patro, pokud bude uskočené dovnitř půdorysu, územní plán toto nepřipouští.
Je doporučeno vypracovat územní studii novou, která starou spornou nahradí. Místostarosta Mgr. 
Kamil Feitl zadá zpracování územní studie, zastupitelstvo nemusí v této věci přijímat usnesení.

12. Místostarosta Mgr. Kamil Feitl představuje návrh účetního odpisového plánu na rok 2018
a komentuje způsob vytváření tohoto dokumentu.
Návrh usnesení č. 6/44/2018: "Zastupitelstvo obce Včelná schvaluje účetní odpisový plán 
obce na rok 2018." schválen hlasováním 6 pro – 0 proti – 0 se zdrželi.
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13. Místostarosta Mgr. Kamil Feitl představuje nové tabulky maximálních odměn zastupitelů 
od 1.1.2018. Umožňují navýšení stávajících odměn zvláště u členů a předsedů výborů a komisí.
Přítomný host paní Kaňková uvádí, že když se zastupitelé neúčastní zasedání, měla by jim být 
odměna krácena.
Mgr. Kamil Feitl odpovídá, že za neúčast nelze krátit již schválenou odměnu. Účast či neúčast 
na zasedání je na osobní zodpovědnosti zastupitelů, což mohou následně voliči ve volbách 
zohlednit.
Mgr. Kamil Feitl navrhuje zvýšit odměny předsedů a členů výborů a komisí na tabulkové maximum, 
prostého člena zastupitelstva bez činnosti ve výborech by ponechal bez odměny.
Ing. Karel Pokorný by odměny již před volbami neměnil s tím, po volbách se stanoví nová výše 
odměn.
Miroslava Stránská uvádí, že někteří zastupitelé pracují i víc, než bývá zvykem, takže by využila 
možnost zvýšení.
Roman Zajíček je pro, aby zastupitel bez funkcí ve výborech či komisích byl ponechán bez odměny.
Michal Šlinc by prostému zastupiteli ponechal stávající částku a nedával nulovou, aby to nebylo 
vnímáno jako účelové. Tato odměna by měla být dle něho nastavena bez ohledu na osoby.
Návrh usnesení č. 7/44/2018: "Zastupitelstvo obce Včelná schvaluje změnu výše měsíčních 
odměn u členů výborů či komisí na 2.557 Kč a u předsedů výborů či komisí na 3.068 Kč, 
a to od 8.2.2018." schválen hlasováním 5 pro – 0 proti – 1 se zdrželi (Ing. Karel Pokorný).

14. Zprávy místostarostů obce:
a) Místostarosta Mgr. Kamil Feitl informuje, že byl zhotoven projekt rekonstrukce KD. Je možné se 

s ním seznámit.
b) Místostarosta Mgr. Kamil Feitl informuje o možnostech umístění opatrovance J.K. v sociálním 

zařízení. Probíhá diskuze o vhodnosti případného umístění na uzavřeném oddělení.
c) Místostarosta Mgr. Kamil Feitl informuje o žádosti spolku Lungta o vyvěšení tibetské vlajky dne 

10.3.2018. Zastupitelé jsou většinově pro, vlajka bude vyvěšena.
d) Místostarosta Roman Zajíček a Michal Šlinc informují o budování provizorní cyklostezky podél 

spodní železniční trati.
e) Místostarosta Roman Zajíček informuje, že přístavba MŠ je zkolaudovaná, v kuchyni se vaří 

od 1.2.2018. Provádějí se terénní úpravy. Je třeba doladit spolupráci topení 
se vzduchotechnikou. Dále informuje, že by zjistil cenovou nabídku na zateplení pláště celé 
budovy MŠ. S tím zastupitelé souhlasí.

f) Místostarosta Roman Zajíček informuje, že si obec sama provede výběrové řízení
na dodavatele staveb kanalizace v ulici Nová a posílení vodovodu na Hraničkách.

g) Místostarosta Roman Zajíček informuje, že p. Maxa jako investor řadovky v Boršově na konci 
ulice Hraniční je ochoten uhradit jednorázový poplatek za připojení do obecní kanalizace, 
řádově 50 tis. Kč.
Ing. Karel Pokorný informuje o právních aspektech úhrady za připojení na kanalizaci.
V této souvislosti také doporučuje připravit předání části obecní kanalizace na k.ú. České 
Budějovice 7 městu ČB. Hlavním důvodem je probíhající rozsáhlá výstavba v této lokalitě a její 
napojení do naší kanalizace.

h) Místostarosta Roman Zajíček informuje, že se dotazoval na Správě a údržbě silnic, kdy bude 
opraven povrch na tř.5.května. Byl informován, že by to mělo být letos. S tím souvisí potřeba 
upravit současné zastávky. Probíhá technická diskuze o možnostech vyspádování 
a odvodnění hlavní silnice a osazení obrubníků. (čas 19:20)

15. Zprávy předsedů výborů a komisí obce:
a) Předsedkyně kontrolního výboru Miroslava Stránská uvádí, že výbor nedostal uložené žádné 

úkoly, ale přesto zkontroluje vyúčtování obcí poskytnutých dotací.
b) Michal Šlinc za komisi územního rozvoje informuje o vývoji žádosti společnosti T-Mobile 

o instalaci vysílače na pozemku obce. Navrhují roční nájemné 50 tis. Kč, upřesnili umístění 
před budoucí Jižní tangentu, tj. blíže k obci, z důvodu snazšího napojení na elektřinu.
Místostarosta Roman Zajíček by nepovoloval stavbu vysílače v takové blízkosti obce.
Ing. Stanislav Pražák také ne.
Vzhledem, k tomu, že většina přítomných zastupitelů je spíše proti výstavbě vysílače za těchto 
podmínek, zastupitelstvo obce od záměru umístění vysílače T-mobile na obecním pozemku 
zcela upouští.
Dále Michal Šlinc informuje o tom, že komise vydá souhlasné vyjádření k prodloužení 
vodovodního řadu v oblasti územní studie Čtyři chalupy.

c) Předsedkyně kulturní komise Miroslava Stránská informuje o úspěšně uskutečněném obecním
plese.
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16. Různé:
a) Místostarosta Mgr. Kamil Feitl představuje žádost MŠ Včelná o souhlas s prodejem 

nepotřebných věcí ze školní kuchyně.
Návrh usnesení č. 8/44/2018: "Zastupitelstvo obce Včelná schvaluje prodej těchto 
nepotřebných věcí příspěvkové organizace Mateřská škola Včelná:
Digestoř Panda (rok pořízení 2014) s pořizovací cenou 12.000 Kč, elektrická pánev 
(1982) s cenou 5000 Kč, škrabka na brambory (2010) s cenou 12.000 Kč, elektrický 
sporák 2 ks (2016) s cenou pořizovací celkem 72.600 Kč, zůstatkovou 65.523 Kč, 
plynový kotel (2013) s cenou pořizovací 79.812 Kč, zůstatkovou 62.496 Kč. Za výtěžek 
z prodeje bude pořízeno další vybavení školní kuchyně." schválen hlasováním 6 pro –
0 proti – 0 se zdrželi.

b) Termín dalšího zasedání zastupitelstva předběžně stanoven na 8.3.2018 od 18 hodin.

17. Diskuze:
a) Miroslava Stránská navrhuje stanovit pravidelnou odměnu za otvírání a zavírání dětského 

hřiště. Mgr. Kamil Feitl je pro, stanovil by však za vyplácenou odměnu seznam povinností 
tohoto 'správce'.

b) Ing. Karel Pokorný sděluje, že konzultoval stav zahájení odlesňování pro stavbu dálnice 
v těsné blízkosti obecních lesů s pracovníky sousedních Lesů a rybníků ČB a bylo 
potvrzeno, že zábor byl v terénu vytyčen dle plánu a podle všeho není nedovoleně 
zasahováno do obecního majetku.

c) Na dotaz místostarosty Romana Zajíčka poskytuje místostarosta Mgr. Kamil Feitl informace 
z uskutečněného jednání o Jižní tangentě. Realizace této stavby by měla být dokončena 
současně s úsekem dálnice D3. Předpoklad je, že se letos začne a dokončit se má 
za 3 roky. Na připomínky k trase je již pozdě, ty se měly řešit v rámci územního řízení.

d) Přítomný host paní Kaňková se diví, že musí na zastupitelstvu čekat dvě hodiny do diskuze, 
než se může vyjádřit. Má dojem, že takové pravidlo je stanoveno, aby lidé nechodili 
na zastupitelstvo.
Mgr. Kamil Feitl odpovídá, že takový je jednací řád zastupitelstva, který v tomto znění platí již 
několik volebních období.

e) Přítomný host paní Kaňková vytýká, že když se konal masopust, tak se o tom mohlo 
informovat ve zpravodaji.
Místostarosta Mgr. Kamil Feitl odpovídá, že to byla akce spolku Včelňáci, nikoli obce, 
a v době vydávání zpravodaje nebylo obci o konání této akce nic známo.

f) Přítomný host paní Kaňková se táže, jak to, že v Boršově platí lidé za odpady 400 Kč na 
osobu a rok, když ve Včelné je to 550 Kč.
Místostarosta Mgr. Kamil Feitl odpovídá, že každé zastupitelstvo prostě schvaluje jinou výši
poplatků s tím, že obec pak doplácí jinou částku z rozpočtu.

g) Přítomný host paní Kaňková se táže, jak bude řešeno čurání dětí, které si hrají na dětském 
hřišti. Bude-li se tam budovat veřejné osvětlení a vodovodní přípojka, může se postavit 
i záchod.  Také by postavila nějaký parčík pro důchodce.

h) Přítomný host paní Kaňková se táže, kdy bude mít obec cyklostezku, aby se lidé mohli 
zdravěji a bezpečně dopravovat do Budějovic.
Místostarosta Mgr. Kamil Feitl odpovídá, že na cyklostezce se usilovně projekčně pracuje, 
ale bude zrealizovaná až s kruhovým objezdem pod Včelnou.

i) Přítomný host Petr Voves informuje o dotacích na zateplení veřejných budov. Miroslava 
Stránská a místostarosta Mgr. Kamil Feitl odpovídají, že o tom vědí, běžně se získává kolem 
40 % nákladů. Dotace se nejvíc vyplatí u starých nezateplených objektů se starými okny.

j) Přítomný host Petr Voves se táže, proč není brano na vnitřních vstupních dveřích v KD. Už 
na to jednou upozorňoval. Michal Šlinc odpovídá, že on osobně by to tam ani nedával 
a zastupitelé se prostě k instalaci zatím nerozhodli. Ne všechno, co hosté na zasedání 
navrhnou, musejí zastupitelé zrealizovat.

Zasedání ukončeno v 19:56 hodin

Zapsal: Mgr. František Mareš ve dnech 8. a 14.2.2018.

Ověřovatelé: Ing. Karel Pokorný .............................................. 
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Ing. Stanislav Pražák ..............................................

Místostarosta: Mgr. Kamil Feitl ..............................................
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